
 
 

Referat fra Grundejerforeningen Hjortehavens generalforsamling 

Tirsdag den 15. marts 2011 

 
Til stede var 16 stemmeberettigede medlemmer. 
   
Pkt. 1 Jens Fønss blev valgt som dirigent og han konstaterede at generalforsamlingen var lovligt 
indkaldt og dermed beslutningsdygtig. 

 
Pkt.2 Formandens beretning: Vedhæftet dette referat 

 
Kommentarer til beretningen: Fællesantennen Radiokanal København findes på 94,5 MHz men er ikke 
på listen over mulige kanaler. 
 
Beretningen blev godkendt 
 
Pkt.3 Kasserens beretning: Regnskabet blev gennemgået og godkendt 
 
Pkt.4 Udgik formanden var ikke på valg 
 
Pkt.5 Anne og Gert blev valgt for en 2-årig periode, der var ingen modkandidater. 
 
Pkt.6 Stig og Rene blev genvalgt som suppleant 
 
Pkt.7  Birthe og Carsten blev genvalgt som revisorer, suppleanten Juan blev også genvalgt 
 
Pkt.8 Bestyrelsens forslag om at ændre opkrævning af såvel kontingent til G/F som IT-gruppen 
blev vedtaget, fremover sker opkrævningen 1 gang årligt. 
 
Pkt.9 Budget og kontingent blev godkendt, kontingentet for 2011 bliver 1.460 kr. 
 
Pkt.10 Udover drøftelser omkring vedligeholdelse af fællesarealerne, de ulovlige parkeringer 
på Sikavej (især første stikvej) se formandens beretning blev det også påpeget at hajtænderne 
ved Dådyrvejen ud mod Marbækvejen var forsvundet. G/F tager initiativ til at bede kommunen 
om at male disse på igen, så sikkerheden omkring skolebørn -gående såvel som cyklende kan 
blive forbedret. 
 
Herefter kunne dirigenten afslutte generalforsamlingen i god ro og orden. 
 
Skibby, den 15.3.2011 
 
 
 
…................................. 
sign. Jens Fønss 
 
Bestyrelsen konstituerede sig herefter: Torben Nørskov, Sikavej 52, Formanden* 
Anne Iversen, Dådyrvej 109, Kasserer Gert Andersen, Sikavej 51, Sekretær 
Mogens Persson, Dådyrvej 85, Legeplads*Flemming Bengård, Dådyrvej 81, Fællesareal. 
  


